



BAHAGIAN KAWALAN PENYAKIT
KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA
DISEASE CONTROL DIVISION
MINISTRY OF HEALTH, MALAYSIA
ARAS 2, BLOK E3, KOMPLEKS E, PRESINT 1,
PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN
62590, PUTRAJAYA

Tel : 03-88924409
Faks : 03-88924526

Ruj. Kami : KKM.600-40/1/10

Tarikh : 7 April 2021

PROF. DR FARID SUFIAN BIN SHUAIB

Dean,

Ahmad Ibrahim Kulliyah of Laws

AIKOL Building, International Islamic University Malaysia

(U.P : Prof.Madya Dr. Khairil Azmin Bin Mokhtar)

YBhg.Prof,

JEMPUTAN SEBAGAI PANEL WEBINAR ANCAMAN BERGANDA MEROKOK DI TEMPAT AWAM.

Dengan segala hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas

2. Sukacita dimaklumkan, Bahagian Kawalan Penyakit dengan kerjasama Persatuan Kanser Kebangsaan Malaysia (NCSM), Pertubuhan Wanita Malaysia untuk Kawalan Tembakau dan Kesihatan (MyWATCH), *Public Health Malaysia*(PHM) dan Selangor Bebas Asap Rokok (SELBAR) akan menganjurkan satu Webinar bertajuk “ **Ancaman Berganda Merokok Di Tempat Awam** yang akan diadakan seperti ketetapan berikut :

Tarikh : **9 April 2021 (Jumaat)**
Masa : **2.45 – 5.00 Petang**
Tempat : **Bangunan NCSM,
66, Jalan Raja Muda Abdul Aziz, .
Kampung Baru, 50300 Kuala Lumpur,
Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur, Malaysia**

3. Sehubungan dengan itu, pihak kami ingin menjemput YBrs **Prof.Madya Dr. Khairil Azmin Bin Mokhtar** dari Jabatan YBhg.Prof sebagai panel bagi menjayakan webinar berkenaan. Panel jemputan dimohon untuk berada di lokasi penggambaran di NCSM lebih awal sebagai persediaan sebelum webinar berlangsung. Sebarang pertanyaan, bolehlah menghubungi Puan Hj.H. Umami Nadiah bt Yusoff di talian 019-5554784. Segala perhatian dan kerjasama YBhg.Prof diucapkan ribuan terima kasih.

Sekian.

**“PRIHATIN RAKYAT: DARURAT MEMERANGI COVID-19”
“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”**

Saya yang menjalankan amanah,

(DR. NORARYANA BINTI HASSAN)

Ketua Penolong Pengarah Kanan

Sektor Kawalan Tembakau & Urusetia FCTC

Bahagian Kawalan Penyakit (Penyakit Tidak Berjangkit)

Kementerian Kesihatan Malaysia

(Sila catatkan rujukan surat ini apabila menjawab)

(Please quote our reference while replying)